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Nytt normalavtal förbåtklubbsarrenden

Stadsbyggnadsutskottet, §54

Ett normalavtal av detta slag ska utgöraen grund och ge tjänstemänen
fingervisning i hur giltiga avtal ska skrivas framöver. Moderaterna yrkade
éterremisspåavtalet tills det att gatukostnaden ärutredd, vi vill se det i sin
helhet.

En generell skrivning ska tillförasavtalet gällandekommunens princip kring
gatukostnader. Utredningen förgatukostnaden kommer att presenteras
underförståeller andra kvartalet 2020.

Moderaterna tycker att Tyresöbornaska ha servicen att kunna ägaen båt,
vi ären skärgårdskommunoch ambitionerna behöverhöjasinom detta
område.
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